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De fractie van de CDA
T.a.v. mevrouw A. van der Meer
 
  

Geachte mevrouw Van der Meer,

Op 28 mei 2020 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 42 van 
de Organisatieverordening van de gemeenteraad, met betrekking tot de openstelling van 
het Oosterbosbad. 

Wij zijn het met u eens dat het Oosterbosbad in de zomerperiode opengesteld moet 
worden. Dit om een groot deel van onze inwoners en recreanten een plezier te doen en 
te laten genieten van het Oosterbosbad. Hieronder vindt u het antwoord op uw vragen.

Vraag 1: 
Is de gemeente het met de fractie van het CDA eens dat een dergelijke 
belangrijke voorziening in de zomerperiode altijd open moet?  

Antwoord: Ja, mits dit is toegestaan binnen de op dat moment geldende 
overheidsmaatregelen.

Vraag 2: 
Kan het college aangeven of de genomen maatregelen die kunnen leiden tot 
mogelijke sluiting van het Oosterbosbad puur het gevolg zijn van alleen de 
maatregelen inzake Covid- 19?   

Antwoord: De sluiting van de zwembaden per 15 maart was opgelegd vanuit de 
overheidsmaatregelen ter bestrijding van het Covid-19 virus. Na succesvolle 
openstelling van de binnenzwembaden zijn wij samen met Optisport volop bezig om in 
de week van 19 juni ook de deuren van het Oosterbosbad te openen. 

Vraag 3: 
Kan het college aangeven wat een mogelijke sluiting van het Oosterbosbad 
betekent voor de  toekomst?   

De contractafspraken met Optisport over de openingstijden blijven onveranderd. 
Eventuele toekomstige overheidsmaatregelen tot sluiting van zwembaden zijn nu niet 
te voorzien. 



Blad 2 

Vraag 4: 
Kan vanuit de gemeente een rol gespeeld worden in de vraag van Optisport 
om vrijwilligers in te zetten?  

Antwoord: Wij zijn met Optisport in gesprek over de mogelijkheden.

Vraag 5: 
In hoeverre voert in het onderzoek tussen de gemeente en Optisport de bedrijfsvoering 
van Optisport de boventoon, of de behoefte van onze inwoners?  

Antwoord: Bij de heropening van de Zwembaden staat de vraag vanuit de inwoners 
voorop, daarbij wordt rekening gehouden met de RIVM voorgeschreven maatregelen 
en de daaraan verbonden mogelijkheden.   

Vraag 6: 
In hoeverre zijn er (financiële) consequenties verbonden aan Optisport wanneer het 
besluit om het Oosterbosbad niet te openen? 

Antwoord: Dit is nu niet aan de orde. 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk
secretaris burgemeester


